
Bestyrelsesmøde i Stubberup Grundejerforening den 17. september 2024
Mødet afholdt hos HB

Tilstede var: Jan Busholdt - JB,
Christian Rasmussen - CR, 
Jonas Lock Larsen - JLL,
Kristoffer Galskjøt – KG
Henning Berg - HB (Suppleant)
Henrik Jeberg – HJ (referent)

1. Godkendelse af referat fra sidste bestyrelsesmøde

       Referat fra bestyrelsesmøde den 7. maj 2024 blev godkendt uden 
bemærkninger.
Referat er lagt på foreningens hjemmeside.

2. Partshøring
   
Bestyrelsen har modtaget korrespondance fra Køge kommune vedr. flytning af 
indkørsel samt nedlæggelse af eksisterende.

På mødet blev det besluttet at grundejerforeningens bestyrelse ikke havde 
bemærkninger.
JB orienterer Køge kommune.

3. Økonomi
   
JJL oplyste at der p.t. er 12 restancer – på mødet besluttet at der nu skal 
udsendes endnu en rykker.
JB tilskriver restanter indenfor den kommende uge.

Hjælper denne ikke vil restanter blive sendt til inkasso.

4. Henvendelse fra medlemmer

Bestyrelsen har, i forlængelse af sidste møde haft kontakt med Køge kommune.

Dette har resulteret i:
- at bandhane v. Krogvej er genmonteret
- vejmidte er afsat

HB kunne samtidigt oplyse, at Køge kommune planlægger generel nedlæggelse af 
brandhaner.



HB kontakter Køge kommune vedr. ændring af afstribning.

Bestyrelsen har modtaget henvendelse fra medlem vedr. evt. kommuneskift.
Bestyrelsen retter henvendelse til medlemmet om, at dette skal behandles andet 
steds.

5. Fiberhuset
Bestyrelsen har endelig fået svar på henvendelse fra Waoo ang. fremsendt      
opgørelse.
JB tilskriver kontaktperson i Waoo.

6. Friarealet
Bestyrelsen har besluttet, at grundet vejrsituationen samt forholdende på 
Friarealet, så afventer græsslåningen til næste forår.

På mødet blev det besluttet, at rette henvendelse til Køge kommune vedr. 
bevillingen på indkøb af barkflis.
JB tilskriver kontaktperson i Køge kommune.

7. Vejarbejde på Rute 14 (inkl. omkørselsrute)
På mødet behandlede bestyrelsen oplæg til brev til Køge kommune, vedr. den 
udførte omkørsels rute igennem Lammerstrup og Stubberup.
JB sender brev til Køge kommune, med kopi til Lammestrup & Stubberup 
Landsbylaug.

8. Redningspost ved den store sø (på foreningens areal) 
På mødet blev det  besluttet, at flytte redningspost, dennes nuværende 
placering, til bro 1 over vandløb. 

7. Næste møde

Næste bestyrelsesmøde afholdes den 21. januar 2025 kl. 19:30 hos KG. 

8. Eventuelt

På årligtmøde i Lammestrup & Stubberup Landsbylaug, blev eventuelle 
vindmøller ved Svenstrup Gods behandlet. 
Det vil i givet fald dreje sig om 3 vindmøller (højde på 150m), placering ved 
Malervej. Tidshorisonten blev på mødet oplyst til 4 – 5 år.


